

Title (en)

DEVICE TO FACILITATE IMPROVED ROAD SAFETY.

Title (de)

ANORDNUNG ZUR VERBESSERUNG DER STRASSENSICHERHEIT.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR AMELIORER LA SECURITE ROUTIERE.

Publication

**EP 0272251 A1 19880629 (EN)**

Application

**EP 85904782 A 19850927**

Priority

AU 8500235 W 19850927

Abstract (en)

[origin: WO8702164A1] Apparatus for mounting in a motor vehicle includes a sensor (12) for monitoring external indications (40), of a prescribed limitation on vehicle movement, and outputting a first signal representative of such an indication; a memory (11); and comparison means (10) adapted to be coupled to the sensor (12) to receive the aforesaid signal, to compare the prescribed limitation on vehicle movement with observed movement of the vehicle, and to store in the memory (11) a record of a predetermined variation from the prescribed limitation.

Abstract (fr)

Un appareil destiné à être monté dans un véhicule automobile comporte un capteur (12) permettant de surveiller des indications externes (40) d'une limitation prescrite concernant le déplacement d'un véhicule, et de produire un premier signal représentatif d'une telle indication; une mémoire (11); et un moyen de comparaison (10) conçu pour être couplé au capteur (12) afin de recevoir le signal précité, comparer la limitation prescrite concernant le déplacement d'un véhicule avec le déplacement observé du véhicule, et stocker dans la mémoire (11) un enregistrement d'une variation prédéterminée par rapport à la limitation prescrite.

IPC 1-7

**G07C 5/08; G01P 1/12**

IPC 8 full level

**G01P 1/10** (2006.01); **G07C 5/08** (2006.01); **G08G 1/0967** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G01P 1/103** (2013.01); **G07C 5/08** (2013.01); **G08G 1/096716** (2013.01); **G08G 1/096758** (2013.01); **G08G 1/096783** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8702164 A1 19870409**; EP 0272251 A1 19880629; EP 0272251 A4 19881024

DOCDB simple family (application)

**AU 8500235 W 19850927**; EP 85904782 A 19850927